

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Cheung Hong Estate, Tsing Yi, N.T., Hong Kong

香港新界青衣長康邨

Tel: 2497 7110 Fax: 2431 1156

Dear Parents, 各位家長: P22054

Resumption of Whole-school Whole-day Face-to-face Classes 恢復全校全日面授課堂

Our school has met the vaccination requirements set by the Education Bureau and has got the approval for the resumption of whole-day face-to-face classes of the whole school, starting Friday, 11 November 2022. Detailed arrangements are as follows:

- 1. The school picnic will be held at Hong Kong Disneyland Park on Friday, 11 November 2022. On that day, the activity will be conducted from 10:20 am to 3:00 pm. Arrangements of the day will be released through another parents' letter in due course.
- 2. Starting Monday, 14 November 2022, school lesson time will be from 08:10 am to 03:30 pm, including a one-hour lunch session (12:15 pm 01:15 pm). Students will be given a new timetable through their Form Teachers.
- 3. During the lunch session, while S2-S6 students may choose to stay at school or go out to have lunch, S1 students have to stay at school to have lunch till 13 December 2022. S1 students may order lunch through the lunch service provider. Lunch order forms have already been distributed to the students concerned.
- 4. S1 Homework Class will be conducted at school on Mondays, Tuesdays, Wednesdays and Fridays from 03:35 pm to 04:15 pm. Thursdays will be reserved for S1 students to participate in Music for All activities.
- 5. S6 supplementary classes will be held according to the needs of different subjects. S6 students will be informed about the arrangements by their subject teachers.
- 6. In summer, students should put on the whole set of summer school uniform when they go to school or leave the school campus. On the days with PE lessons, they should bring along their PE uniform to school. While in winter, students could put on the whole set of winter PE school uniform when they go to school on the days with PE lessons.

We hope that the resumption of whole-school whole-day face-to-face classes will help our students learn and experience more. Should you have any enquiries, please contact the staff of the General Office at 2497 7110.

<To be continued, please see attached 未完,請見附頁>

Po Leung Kuk Lo Kit Sing (1983) College

保良局羅傑承(一九八三)中學

Law Wing Chung, Principal 羅頴忠校長

3rd November 2022 二零二二年十一月三日

本校已符合教育局規定的疫苗要求,並獲得批准於 2022 年 11 月 11 日 (星期五) 起恢 復全校全日面授課堂。詳細安排如下:

- 1. 本校旅行將於 2022 年 11 月 11 日(星期五)於香港迪士尼樂園舉行,當天活動將由早上 10 時 20 分開始至下午 3 時結束。活動安排將稍後詳列於另一封家長信內。
- 2. 由 2022 年 11 月 14 日(星期一)開始,本校上課時間為早上 8 時 10 分至下午 3 時 30 分,包括 1 小時午膳時間(下午 12 時 15 分至 1 時 15 分)。同學稍後將於班主任手中取得新時間表。
- 3. 於午膳時間,中二至中六同學可選擇留校或外出用膳,而中一同學則須留校用膳至 2022 年 12 月 13 日。中一同學可透過飯商訂購午飯,午飯訂購表已派發給有關同學。
- 4. 中一功課班將於星期一、二、三及五於下午 3 時 35 分至 4 時 15 分於本校進行。星期四 將預留給中一同學留校參加「一人一樂器計劃」之活動。
- 5. 中六級補課將按各科組之需要而進行,中六同學將由各科組老師通知有關安排。
- 6. 於夏天,同學須穿著整齊夏季校服回校上課及離開校園。如當天有體育課,同學則須帶 備體育服回校更換。於冬天,同學可於有體育課堂的日子穿著整齊冬季體育服回校上課。

本校希望藉著恢復全校全日面授課堂讓學生學習更多、經歷更多。如有任何查詢,請 與校務處職員聯絡 (電話: 2497 7110)。